
南京农业大学教授接收外国留学生意向表
Form for Provisional Acceptance of International Student by NAU Professor

南京农业大学国际教育学院制

申请人姓名

Applicant’s Name
申请学习专业

Major

拟安排授课语言

Language of Instruction
□汉语 Chinese
□英语 English

拟接收学生类别

Category(Level of Study)
□硕士生(MA/MS)
□博士生(Ph.D)

拟安排学习时间

Duration of Study
年 月 至 年 月

Year Month to Year Month

教授意见 (Professor’s Comment)：

是否已考核申请人：□是 □否

如是，考核方式为（可多选）：□电子邮件 □电话 □视频/面试

是否愿意接收该生并推荐其来校就读？ □愿意 □较愿意 □不愿意

如愿意/较愿意,推荐理由为（可多选）：

□ 科研背景与申请专业匹配

□ 科研知识丰富，能力强

□ 语言能力优秀

□ 态度端正

□ 其他:_______________________

拟接受专业： 专业代码：

教授姓名 (Name of Professor)： 签名 (Signature)： 日期 (Date) ：

教授所属学院（请勿盖章）：

College:
电话Tel.：
电子邮箱 Email：

注：本表由我校教授填写；根据与外国学生沟通了解的情况，提出接受意向。本表不作为南京农业大学

留学生的录取凭证。申请人生可将本表作为南京农业大学研究生申请的辅助材料递交给南京农业大学国际

教育学院留学生招生部门。
Note：This form is filled by professors of Nanjing Agricultural University according to their knowledge of the
applicant. It cannot be used as an official letter of admission from Nanjing Agricultural University but can be
taken as a supplementary part of the application materials for the study at Nanjing Agricultural University.


